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Proces – verbal 
încheiat azi 29.11.2016  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 7 consilieri locali. Lipsesc d-ul  Coman Paul,           
d-ul Perieteanu Gheorghe, d-ul Mihai Nelu si d-ul State Gheorghe. 
 Este prezent in sala de sedinte si d-ul Miu Ioan – director Scoala Icoana .  
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare. 
 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate de 
voturi . 
 Apare in sala de sedinta si d-ul State Gheorghe . 
   D-na presedinte  Miu  Valeria  citeste  ordinea de zi : 

 1. Proiect de hotărâre cu privire la incetarea de drept a mandatului de consilier local al 
domnului Coman Paul . 

2. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea rectificării bugetului local . 
            3. Proiect de hotărâre cu privire la  încadrarea  situaţiei  numitului  Radu D. Marin  în  
categoria  situaţiilor deosebite  pentru  care  se  poate  acorda un ajutor de urgenţă . 
 4.  Prezentarea raportului Comisiei Activităţi social culturale, culte, învăţământ, 
sănătate şi familie privind analiza activitatii numitei Popescu Roxana – asistent medical 
comunitar . 
 5.  Prezentarea procesului verbal incheiat in data de 14.09.2016 ca urmare a deplasarii 
comisiei desemnata sa delimiteze  limitele tarlalei 79 . 
 6.  Analizarea cererii d-lui Tănase Aniel inregistrata la nr. 1812/08.11.2016 , semnata 
de inca 5 cetateni  si a solicitarii numitilor Tudor Mihai Gabriel, Costas Ana si Marin Romeo 
cu nr. 1784/03.11.2016 . 
 7.  Analizarea solicitării numitei Paraschiv Maria înregistrată la nr. 1732/26.10.2016 . 
 8.  Întrebări, interpelări, petiţii . 

D-na primar – d-ul Miu Ioan a ridicat problema cadourilor pentru copii 
- eu am vrut sa sustinem acordarea cadourilor pentru copii insa legea  nu ne lasa sa 

dam de la noi 
- nu avem voie, doar din sponsorizari in bani cu aprobarea consiliului local, sau in 

produse, bunuri, fara aprobarea consiliului local 
- exista la scoala 5000 lei pentru copii, nu stiu cum se pot impartii banii astia la 

atatia copii 
D-ul director – ne straduim sa cumparam cadourile din acei bani existenti 
- daca doriti, puteti desemna o comisie din cadrul consilierilor locali 
D-nii consilieri spun ca poate sa se ocupe scoala de acest lucru . 
D-ul director Miu Ioan intreaba daca li se aproba suma solicitata pentru transport. 
D-na Veisa Teodora – cate cadre fac naveta ? 
D-ul director – 20 cadre din 24, toate persoanele primesc decontarea transportului cu 
mijloacele de transport in comun de la Slatina la Icoana 
- doar eu ma deplasez pe ruta Pitesti – Icoana 
Apare in sala de sedinte d-ul Mihai Nelu . 

 Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 
  D-na presedinte citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la incetarea de drept a mandatului de consilier local 
al domnului Coman Paul . 

D-na primar- d-ul Coman Paul nu ne-a onorat cu prezenta decat la sedinta de validare  
- Partidul nu a desemnat un alt consilier din partea lor 
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- Lucrand in strainatate, este greu sa fi si prezent in calitate de consilier  
Se supune la vot pct. 1 , se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata 

hotararea nr. 30 . 

 D-na presedinte de sedinta Miu Valeria citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea rectificării bugetului local   
D-na primar – aveti un raport 
- Sunt venituri in plus pe care le-am distribuit in buget, unde este necesar sa facem 

cheltuieli 
- Trebuie sa achizitionam cele precizate in raport, fiind necesare pentru bunul mers 

al activitatii 
- Astazi se finalizeaza lucrarile la camin, o sa ni se predea cheile  
D-ul State Gheorghe – ar trebui montata o camera video la camin 
D-na primar – ar trebui sa bata chiar si la noua scoala camerele pe care le vom monta 

acolo . 
D-ul contabil Matei Florin apare in sala de sedinte. Spune ca 67000 lei reprezinta 

salarii iar cei 30000 lei sunt cu destinatie speciala de la finante pentru lemne, cei 5000 lei sunt 
pentru transport cadre, transport ce se poate plati numai de la noi. Tine sa mai precizeze si 
faptul ca este o problema cu suma de plata pentru APIA, cei aproximativ 173000 lei.           
Din fondul de rulment nu se poate plati, va trebui verificat la cheltuieli materiale daca se 
strange suma asta. Dansul crede ca se va strange suma . 

D-na primar – va trebui platita suma, altfel ne executa, ne pun sigiliu pe bunuri 
- Stiind ca va trebui sa-i dam, totusi i-a cheltuit pe toti, aproximativ un miliard 

- Curtea de conturi o sa decida persoana vinovata . 
Se supune la vot punctul 2 de pe ordinea de zi si se aproba  in unanimitate, fiind 

adoptata hotararea nr. 31 . 
D-na presedinte Miu Valeria citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 

3. Proiect de hotărâre cu privire la  încadrarea  situaţiei  numitului  Radu D. Marin  în  
categoria  situaţiilor deosebite  pentru  care  se  poate  acorda un ajutor de urgenţă . 

      D-na primar – stiti despre cine este vorba, este un proces-verbal I.S.U. 
- Se incadreaza in situatii de urgenta 
- N-o sa-i dau mai mult de 1000 lei 
Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi ,  

astfel fiind adoptata hotararea nr. 32 . 
D-na presedinte citeste pct. 4 : 

4. Prezentarea raportului Comisiei Activităţi social culturale, culte, învăţământ, sănătate 
şi familie privind analiza activitatii numitei Popescu Roxana – asistent medical 
comunitar 
D-na primar – d-ul Perieteanu Gheorghe n-a semnat 
- Am pus raportul pe ordinea de zi, dansul n-a venit, este valabil si fara semnatura sa 
- Ieri am dat dispozitie de desfacere a contractului de munca pentru Popescu 

Roxana, in urma primirii raportului comisiei de disciplina 
- Popescu Roxana a vrut sa ia toate documentele intocmite de ea acasa, considerand 

ca ii apartin ei si nu institutiei 
D-na presedinte Miu Valeria citeste raportul comisiei de specialitate privind activitatea 

d-nei Popescu Roxana – asistent medical comunitar . 
D-na presedinte citeste mai departe pct. 5 : 

5. Prezentarea procesului verbal incheiat in data de 14.09.2016 ca urmare a deplasarii 
comisiei desemnata sa delimiteze  limitele tarlalei 79 . 
D-na primar – s-a masurat tarlaua, s-au trimis adrese fermierilor sa elibereze terenul, 

au promis ca se retrag . 
D-ul Stoica Ion – nu cred ca se retrag . 
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D-na presedinte Miu Valeria citeste pct. 6 : 
6. Analizarea cererii d-lui Tănase Aniel inregistrata la nr. 1812/08.11.2016, semnata de 

inca 5 cetateni  si a solicitarii numitilor Tudor Mihai Gabriel, Costas Ana si Marin 
Romeo cu nr. 1784/03.11.2016 
D-na primar – este vorba de extindere de retea iluminat public, mai trebuie un stalp, 

inca un cablu  
- Fiind investitia primariei, trebuie aprobarea consiliului local  
- De stalpi se ocupa Renelul, iar de iluminat public (intretinere) se ocupa primaria 
Supuse la vot, solicitarile petentilor se aproba in unanimitate . 
D-na presedinte de sedinta da citire pct. 7 : 

7. Analizarea solicitării numitei Paraschiv Maria înregistrată la nr. 1732/26.10.2016 
D-na primar – ajungand la acest punct imi dau seama de ce lipseste cineva azi 
- Daca aduni suprafetele acordate, depasesc marimea tarlalei 
D-na presedinte Miu Valeria citeste cererea numitei Paraschiv Maria . 
D-na primar – plata efectuandu-se in momentul accesarii programului Fermierul, scrie 

in contract 
- La obligatii spune sa acceseze programul Fermierul 
- Pe numele lui, asa cum spune si petenta, nu mai are animale 
- Contractul este valabil in masura in care accesa programul Fermierul 
- A platit valoarea redeventei, dar contractul devine nul, nerespectand obligatiile 
D-ul Chirita Nastase – la incetare contract zice ca inceteaza daca nu-si executa 

obligatia esentiala din contract . 
D-ul Stoica Ion – am putea sa-l instiintam in legatura cu posibilitatea de a trece 

contractul pe numele mamei, sa faca un act aditional, nu putem sa-l lasam asa, avand sute de 
animale . 

D-ul Chirita Nastase – il instiintam ca este contractul nul de drept si mai departe stiu ei 
ce au de facut . 

D-ul State Gheorghe – sa-i invitam la sedinta viitoare . 
D-ul Chirita Nastase – i-am chemat, s-au certat, nu rezolvam nimic daca-i chemam din 

nou . 
D-na primar – luati o hotarare, consiliul a hotarat, consiliul anuleaza . 
D-ul State Gheorghe – primaria a semnat contractul, d-na primar, d-ul vice sa-l 

inceteze . 
D-na Veisa Teodora – discutam de atata timp, exista cadru legal, este lovit de nulitate 

contractul . 
D-ul Stoica Ion – notificare sa vina el cu mama sa lamureasca situatia ar trebui facuta, 

poate renunta la contract si il trece pe numele mamei 
- Sa-i dam raspuns peste doua saptamani, la urmatoarea sedinta . 
D-nii consilieri considera ca acest contract este lovit de nulitate . 
D-ul State Gheorghe – este greu sa mute acum animalele si constructiile de acolo . 
D-ul Mihai Nelu – chemati amandoi cu actele, cine are actele in regula ramane, cine 
nu, pleaca . 

 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

         Miu  Valeria           Nicolăiţă  Viorel 


